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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2017-12-05. 
 
Närvarande: Bengt Viktorsson, Lars Engdahl, Per Bertland, Bertil Enarsson, 
Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, Tomas Hansson och Anders Olsson från valberedningen. 
Frånvarande: Ronny Jönsson, Markus Svensson och Bertil Karlsson från tilldelningsgruppen. 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Tomas Hansson. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll från 24/10 och minnesanteckningarna från 30-dagarsmötet 
  den 7/11 lästes upp och godkändes. 
 
§ 5  Jakten på älg och kronvilt 
 a) Älgjakten går trögt. Två hondjur och sex kalvar återstår. Lars Engdahl tar 
  kontakt med Bertil Karlsson i tilldelningsgruppen och bestämmer hur vi ska gå 
  vidare med de kvarvarande hondjuren. 
 b) Kronviltjakten går bra.  
  
§ 6  Älg-obsar. 
  Det totala antalet obs-timmar under jaktsäsongen blev 4550. Det krävdes 31,2 
  timmar för att se en älg, jämfört med föregående års 32,0 timmar. 
 
§ 7  Ny skötselplan för älg och kronvilt. 
  Vårt mål är att den nya planen ska vara klar och lämnad till ÄFO Mitt senast den 
  sista april 2018. Innan vi påbörjar arbetet med den nya planen behöver vi få in 
  data från den senaste spillningsinventeringen. Dessutom har för avsikt att 
  genomföra samrådsmötet innan planen skall vara ÄFOt tillhanda. Till vår hjälp 
  att göra den nya förvaltningsplanen använder vi beräknings- och analysverktyget 
  Älg-frode. 
  
§ 8  Inför årsmötet. 
  Gruppen resonerade kring det gångna årets arbete. Valberedningen klarade sig 
  ifrån allt för komplicerade grubbel över jul- och nyårshelgen. 
  Valberedningens och tilldelningsgruppens ordförande kommer att kallas till 
  nytt möte under våren för att diskutera eventuella förändringar inom 
  organisationen. 
 
§ 9  Mötesplan för 2018. 
  Styrelsemöten: 4/1, 30/1, 27/2 och 24/4. 
  Samrådsmöte: 17/4. 
  Årsmöte: 20/3 kl. 19.00 i Hasselstad. 
 
§ 10  Ekonomi: 
  Ekonomin i föreningen ser god ut. 
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§ 11  Rapporter och skrivelser. 
  En påskjuten kronhind har rapporterats av ett jaktlag i sydöstra c-området, men 
  efter noggrant eftersök inte återfunnits. Det djuret har återförts som skjutbart. 
 
§ 12  Övriga frågor. 
  Inget övrigt fanns att behandla.   
   
§ 13  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Tomas Hansson 

  
 

 Ordförande 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


